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Samenwerking gemeente en BIZ Vereniging Vitap
Vanuit het bestuur van de BIZ Vereniging Vitap hebben wij begrepen dat er een aantal 
situaties zijn ontstaan tussen de gemeente Oudewater en de Vitap. 

Hierover hebben wij een aantal vragen: 

1. Waarom is groenbeheer nog niet overgedragen aan de Vitap? Dit ondanks dat er al 
ca. twee jaar gesprekken zijn over dit onderwerp en de Vitap heeft aangegeven het 
groenbeheer te willen overnemen en te verbeteren met eigen middelen. Dit is een 
prachtig voorbeeld van burgerparticipatie (vanuit een vereniging) waardoor er een 
kwaliteitsverbetering ontstaat. Onbegrijpelijk dat dit al twee jaar op zich laat 
wachten. 

2. Ditzelfde geldt voor het vegen van de wegen en parkeerplaatsen van Tappersheul. 
Ook hiervoor lopen al twee jaar gesprekken waarin is aangegeven dat de Vitap dit wil 
overnemen. De Vitap geeft aan dit op zowel de kwaliteit (beter kunnen vegen op 
zaterdag i.p.v. doordeweeks als veel parkeerplaatsen bezet zijn) als de kwantiteit 
(vaker vegen dan nu gebeurd) te kunnen verbeteren. 

3. De derde situatie is die rondom de verkeersborden. Deze borden moeten aangepast 
worden om handhaving mogelijk te maken en de verkeersveiligheid op Tappersheul 
te verbeteren. Waarom is dit tot op heden nog niet opgepakt? 

4. In het algemeen hebben wij vanuit VVDenD66 de vraag waarom er niet efficiënter 
wordt samengewerkt met de Vitap? Hoe kunnen misverstanden en lange 
doorlooptijden in de toekomst verkomen worden? Op welke wijze kan het college 
zorgen dat de samenwerking tussen de gemeente en de Vitap verbeterd wordt? 


